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Poznámky k TPO

Toalety

Problém ohľadne toaliet spočíva najmä v tom, že niektoré z nich sú zatvorené. Týka sa to 
primárne blokov T2:B2 a T2:B3, kde pracovníci katedier (najmä dámske) toalety zamykajú. 
Údajne ide o hygienické a bezpečnostné dôvody. Problém teda majú najmä dámske 
návštevy, ktoré často nevedia, na koho sa obrátiť.

Ako možné riešenie boli spomenuté možnosti:

• odomknúť všetky toalety,
• na dvere toalety napísať, kde sa nachádza kľúč,
• ak na danej chodbe prebieha výuka, kľúč umiestniť do danej miestnosti.

D. Blechová informovala o probléme maľovania na dvere a hádzania namočených 
papierových uterákov na stenu. Padol návrh použiť na dvere papier a tak prípadné maľby 
archivovať (paralela so stredovekými maľbami na stenách, na ktoré v súčasnosti hľadíme s 
rešpektom).

Odchod z budovy v prípade vzniku požiaru

Pri odchode z budovy po 21. hodine je potreba použiť kartu. J. Sláma sa spýtal, čo sa stane 
v prípade, že sa niekto v budove pozabudne a vznikne požiar. D. Blechová informovala, že 
by mohol byť problém s hlavným vstupom (neodomkne sa). Technické riešenie je 
problematické, všade by muselo byť nainštalované EPS. Na príslušných miestach by mali 
byť mechanické nástroje pre umožnenie úniku (sekerky).

Taktiež poukázaný problém na miestnosť T2:H1-130, kde je potrebné použiť kartu aj pri 
východe z miestnosti (guľa).

Režim dvier na kartu

Poznámka na možnosť posunutia času „červenej“ v prípade dverí, kde je potrebné použiť 
kartu na 16.30 z dôvodu veľkej premávky a s tým súvisiacim zbytočným opotrebením 
zámku.



D. Blechová poznamenala, že pri inštalácii elektronických zámkov toto bolo zámerom a 
poďakovala za pripomienku.

Bezbariérový prístup do miestnosti T2:H1-26

Do tejto časti budovy je možný prístup cez dvor. Druhou možnosťou je rekonštruovať 
výťah v susednej chodbe.

Nástenky

D.Blechová vyjadrila názor, že niektoré nástenky (napríklad v okolí šatne, na 4. poschodí 
bloku T2:A4) sú preplnené rôznymi letákmi/papiermi. Otázka, či súčasný stav je 
vyhovujúci, alebo či by nebolo vhodnejšie obsah nástenky kontrolovať.

Kryty na fakulte

D. Blechová informovala o tom, že z krytov sa stane múzeum starých unikátnych 
prístrojov, sklad diplomových prác a sklad starého nábytku.

Ponuka krátkej exkurzie do krytu 30. 1. po zasadaní AS FEL.

Inteligentné budovy
D. Blechová vyjadrila prianie, aby študenti/absolventi tohto programu pomohli spraviť 
budovu FEL „inteligentnou“.

J. Sláma informoval, že asi pred dvoma týždňami na stránkach FS a FSv neboli o IB žiadne 
informácie (okrem zápisov z fakultných senátov), jediné boli dostupné prostredníctvom 
stránok FEL. Jediný prístup na stránku ib.cvut.cz je cez stránky FEL. Vyhľadávanie 
pomocou stránky www.cvut.cz dáva výsledok „nenalezeno“. Podobne v prípade 
elektronickej prihlášky v ponuke FSv a FS program IB nebol dostupný.

P. Ripka doplnil, že v súčasnosti sa informácie nachádzajú aj na homepage FSv, v prípade 
FS sú informácie asi na tretej úrovni. Taktiež potvrdil, že je snahou získať aj študentov z 
iných univerzít než ČVUT a privítal možnosť zobrazovať IB v rôznych reklamných 
informáciách.

Vzhľadom na možnosť, že študenti sa budú orientovať rovno podľa magisterských 
programov, by mohlo byť vhodné informovať ich o tomto programe aj na dni otvorených 
dverí. Protiargumentom však bolo to, že poskytovanie veľkého množstva informácií by 
mohlo spôsobiť „zhoršenie vnímania“.



Portál budit.cz
Ide o nový pružný neoficiálny portál súvisiaci s kampaňou ohľadne novými programami. 
Mal by obsahovať krátke a prehľadné informácie pre záujemcov — študentov stredných 
škôl, pričom podrobné rigidné texty by boli zachované na stránkach fakulty.

Export údajov pre marketingové účely
PR oddelenie nemá prístup k marketingovým údajom, ktoré by mohli pomôcť pre lepšie 
cielenie (informácie o tom, odkiaľ prichádzajú študenti, z akých krajom, atd.

Podľa J. Weiserovej by vhodným riešením bola osoba na PEO, ktorá by bola schopná 
spracovávať potrebné údaje.

Fórum
J. Sláma informoval o tom, že na diskusnom fóre bola vyčlenená nová diskusia pre 
záujemcov o štúdium.

Anketa
Opätovné poznámky k neprehľadným informáciám o ankete, doplnenie všetkých dôležitých 
informácií na jedno miesto, „na jedno kliknutie“.

Zo zákona síce vyplýva potreba hodnotiť kvalitu výuky, nie však forma akou má byť toto 
realizované. Anketa na ČVUT je mnohými, aj zahraničnými, študentmi dobre hodnotená, 
čo by mohlo byť využité ako marketingový materiál.

Študent po vyplnení ankety však často nemá spätnú väzbu. Vyjadrenie názoru, že tí, ktorým 
by výsledky ankety mohli pomôcť anketu príliš nesledujú a tí, ktorí anketu so záujmom 
sledujú to príliš nepotrebujú.


